
 

 

 

 

 

 

Πέμπτη 8/9/2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον υπουργό Εθνικής Αμυνας 

 

Θέμα: Οι στρατιωτικοί υπάλληλοι που εργάζονται στο Στρατόπεδο Ξάνθης και διαμένουν στην 
Δράμα και στην Καβάλα, ζητούν να μετακινούνται δωρεάν με οχήματα της υπηρεσίας τους από και 
προς τον χώρο εργασίας. 

 

Η Ενωση Στρατιωτικών  Περιφερειακής  Ενότ ητας  Ξάνθης  –  Ε Σ Π Ε Ε Ξ -
κατέθεσε αίτημα στον Αρχηγό ΓΕΣ που αφορά την μετακίνηση των στρατιωτικών 
που διαμένουν στη Δράμα και στην Καβάλα, από και προς το Στρατόπεδο της 
Ξάνθης. 

Επισημαίνεται ότι οι στρατιωτικοί υπάλληλοι αναγκάζονται να πληρώνουν με δικά τους έξοδα τις 
μετακινήσεις τους προς και από την εργασία, πράγμα που με τις παρούσες συνθήκες δυσβάστακτης 
ακρίβειας, κρίνεται εξαιρετικά ασύμφορο για εκείνους και τις οικογένειές τους. 

Το ΥΕΘΑ, απαντώντας στο αίτημα να τοποθετηθούν υπηρεσιακά λεωφορεία ή να ναυλωθούν 
ιδιόκτητα με έξοδα της ΣΥ, δεν έδωσε καμία λύση, αλλά απάντησε με το τί προβλέπεται στον 
κανονισμό. Είναι φανερό ότι οι κανονισμοί πρέπει να αλλάζουν όταν αλλάζουν οι ανάγκες. Κρίνουμε 
ότι τώρα είναι μια τέτοια στιγμή, όπου  η πολιτεία πρέπει να σκύψει με φροντίδα πάνω από τα 
προβλήματα των εργαζομένων, που υποφέρουν από τη διαρκώς γιγαντούμενη οικονομική κρίση. 

Η ΕΣΠΕΕΞ επισημαίνει τέλος, ότι η ΣΥ διαθέτει 329 λεωφορεία και 344 μικρά λεωφορεία. 

 

Λαμβάνοντας υπόψη όλα τα παραπάνω,  

Ερωτάται ο υπουργός: 

 Σε τι κατάσταση βρίσκονται τα αναφερόμενα λεωφορεία και πού χρησιμοποιούνται; Πόσο 
δύσκολο είναι να τοποθετηθούν ένα ή δυο οχήματα εξ αυτών, στην υπηρεσία του 
Στρατοπέδου Ξάνθης προκειμένου  να εξυπηρετούνται οι στρατιωτικοί που κατοικούν στην 
Καβάλα και στη Δράμα; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Η ερωτώσα βουλεύτρια 

Μαρία Απατζίδη 

 
 




